

Date: 6 November 2024

التاريخ: 6 نوفمبر 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Sub: Resignation of Chief Executive Officer

الموضوع : استقالة الرئيس التنفيذي

Please be informed that **Mr. Walter Jopp has submitted his resignation from the position of Chief Executive Officer of Islamic Arab Insurance Company – SALAMA PSC** for personal reasons, and his last working day shall be January 4, 2025.

نرجو إعلامكم بأن السيد/ والتر جوب الرئيس التنفيذي للشركة الإسلامية العربية للتأمين – سلامة (ش.م.ع.) قد تقدم باستقالته من منصبه لأسباب شخصية، وسيكون آخر يوم عمل له هو تاريخ 4 يناير 2025.

The Board of Directors expresses its gratitude to Mr. Jopp for his contributions and extends its best wishes for his future endeavours.

وقد أعرب مجلس الإدارة عن الشكر للسيد/ جوب على جهوده، وتمنى له التوفيق في مسيرته المستقبلية.

Mr. Jopp will continue to oversee company operations and provide his full support to ensure an effective and smooth transition. The Board of Directors will appoint a new Chief Executive Officer in due course, following receipt of the necessary regulatory approvals from the Central Bank of the UAE, in compliance with the Corporate Governance Regulations for Insurance Companies.

وسيواصل السيد/ جوب إدارة الشركة وتقديم دعمه الكامل لضمان فترة انتقال فعالة وسلسة. وسيقوم مجلس الإدارة بتعيين الرئيس التنفيذي الجديد في الوقت المناسب، بعد الحصول على الموافقات اللازمة من مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، وذلك وفقاً لنظام الحوكمة لشركات التأمين

With kind regards,

مع أطيب التحيات

Khaled Barakat
General Counsel & Board Secretary



خالد بركات
المستشار العام/أمين سر مجلس الإدارة